2021 中国责任关怀促进大会



赵富春 Zhao Fuchun

中国石油和化学工业联合会产业发展部副主任中国化工节能技术协会秘书长

The Deputy Director of the Industrial Development Department of the China Petroleum and Chemical Industry Federation, the Secretary–general of the China Chemical Energy Conservation Technology Association

李永亮,现任中国石油和化学工业联合会产业发展部副主任、中国化工节能技术协会秘书长,高级工程师。担任全国能源基础与管理标准化技术委员会(SAC/TC20)、全国节水标准化技术委员会委员(SAC/TC442)、全国碳排放管理标准化技术委员会(SAC/TC548)等委员。主要从事石油、石化和化工行业低碳、节能、节水领域的政策研究、标准制修订和实施、国际交流、节能诊断、技术推广等工作。

Li Yongliang, the Deputy Director of the Industrial Development Department of the China Petroleum and Chemical Industry Federation, the Secretary-general of the China Chemical Energy Conservation Technology Association, and a Senior Engineer incumbent. Served as a member of the National Technical Committee for the Standardization of Energy Foundation and Management (SAC/TC20), the National Technical Committee for the Standardization of Water Conservation (SAC/TC442) and the National Technical Committee for the Standardization of Carbon Emission Management (SAC/TC548). Mainly engaged in Carbon emission reduction, Energy conservation and Water conservation policy research, standard revision and implementation, international exchanges, energy conservation diagnosis, technology promotion and other work in the Petroleum, Petrochemical and Chemical Industries.